



华夏中文学校南部分校
Huaxia South Chinese School

PO Box 410, Marlboro, NJ 07746
(732) 701-7388 | info@hxsouth.org | www.hxsouth.org



English version at the bottom of the email | [Past Newsletter 往期通讯](#)

老师们，同学们和家长们，你们好！

华夏南部中文学校将于9月8号周六下午开学。由于当天高中要举行ACT考试，所有课程包括中文课，文化课和俱乐部都顺延一小时，第一节课2:30开始。

请访问我们的网站，查看[新学年校历](#)和[教室分布图](#)。根据注册情况，学校会对班级做一些调整。周五下午起，您可以在注册系统账户里看到班级和教师安排。开学时，我们会在大厅张贴出分班安排。

您可以继续在[网上注册课程](#)，也可以在9月8日来学校现场注册。学校进门处家长会和办公室的志愿者会协助您解决关于教室位置和注册缴费等问题。

这两年学校新开的课程包括成人双语班（CSL），诗词诵读，塑身健美，拉丁舞，击剑，领导力俱乐部等，详情请[点击察看看课程清单](#)，欢迎大家报名。

请家长和孩子们[温习校规校纪](#)。不在学校走廊里追逐奔跑打闹，不随意动用教室里任何物品，不进入无人使用的教室和健身房，等等。

谢谢！

赵巍
校长
华夏南部中文学校
<http://www.hxsouth.org>

Dear Teachers, Students, and Parents,

The new school year will start on Saturday September 8th. All classes will follow a delayed opening schedule due to ACT exam at Marlboro High School. The school session will be from 2:30PM to 5:20PM.

Please visit our website to view [the school calendar](#) and [classroom map](#) for the new school year. Starting Friday afternoon, you can [login the registration system](#) to see the final class arrangement. We will also post the class list in the lobby on the first day of school.

You can still [register classes online](#) or register at school on September 8th. Volunteers will help you with questions about classroom location and registration.

We plan to offer 28 Chinese classes and 34 cultural classes in new school year. New classes include Adult CSL, Chinese Classical Reading , Devil Body Fitness , Latin Dance, Fencing, Leadership Clubs, etc. For details, please [click to check the list of courses](#).

Please [review school rules with your children](#). Do not use or remove computers, teaching materials, books. Do not run or chase in the hallway. Do not enter unoccupied classroom or gym, etc.

Sincerely,

Wei Zhao
Principal
Huaxia South Chinese School
<http://www.hxsouth.org>

